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Z A P I S N I K 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 10. junija 2021. 

Seja je potekala v spodnji dvorani Kulturnega doma, Aškerčev trg 20, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili prisotni občinski svetniki:  

Nina Anderlič Petek, Borut Bevc, Mirko Bevc, Marjana Bračko, Jožefa Bračko Špiljak, Klavdija Čakš 
Lipnik, Lucija Čakš Orač, Jožef Hrovat, Miran Koštomaj, Jože Misja, Gorazd Močnik, Zvonka Novak 
Habot, Florjan Pevec, Marko Ribič, Martin Stoklas, Janko Šket, Peter Vraničar in Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsoten: Matjaž Štruklec. 

Na seji so bili prisotni še: 

- župan Matija Čakš;  

- zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, 
vodja oddelka za splošne in pravne zadeve, Zdenka Kos, podsekretarka v oddelku za okolje 
in prostor, mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, Sergeja Javornik, 
koordinatorica za odnose z javnostmi; 

- novinarki: Karmen Cvirn (Rogaške novice), Tina Strmčnik (Novi tednik & Radio Celje).  

Seja se je začela ob 16. uri ob navzočnosti 18 svetnikov. 

Župan je po uvodnem pozdravu pojasnil, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano gradivo 

za predlagane točke dnevnega reda. Pred sejo so svetniki na mize prejeli dodatno gradivo k 3. točki 

dnevnega reda, in sicer stališče Odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo 

okolja. 

K1.  

PREDLOG ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov 

pripombe na predlagan zapisnik. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 15. redne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 6. 5. 2021. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 



S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda:  

1. Predlog zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov  
3. Predlog Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 

Občini Šmarje pri Jelšah – 1. obravnava 
4. Predlog sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in spremembi načrta razvojnih 

programov 2021–2024 - za projekt »sofinanciranje gradnje gasilskega doma Kristan Vrh« 
5. Predlog sklepa o podelitvi priznanj Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2021 
6.  Predlog kandidata Občine Šmarje pri Jelšah za člana nadzornega sveta OKP Rogaška Slatina,  

d.o.o. 

7. Predlog dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šmarje pri Jelšah za leto 
2021 

8. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi 
9. Pobude in vprašanja 

10. Razno 
 

Župan je vprašal, ali ima kdo od članov sveta pripombe na predlagani dnevni red. Ugotovljeno je 

bilo, da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 16. redne seje. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

K2.  
POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

 
Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 15. redne seje, navedeni v zapisniku, realizirani.  

Borut Bevc je vprašal glede odgovora SPV-ja za Bodrišno vas. Anja Černezel je pojasnila, da ga še 

niso poslali; ko ga bodo, bo odgovor posredovan občinskim svetnikom.  

 

K3.  

PREDLOG ODLOKA O SUBVENCIONIRANJU KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA MLADE IN MLADE 

DRUŽINE V OBČINI ŠMARJE PRI JELŠAH – 1. OBRAVNAVA 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje, pred sejo so na mizo prejeli dodatno gradivo, in 

sicer stališče Odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja. Predlog odloka 

je predstavila Zdenka Kos. Predlog odloka je nastal na osnovi analize odlokov ostalih občin. Analiza 

je pokazala, da tudi druge občine sprejemajo odloke o subvencioniranju. Občinski svet Občine 

Šmarje pri Jelšah je lani sprejel odlok o komunalnem prispevku, v njem pa teh subvencij ni bilo 



mogoče vključiti, ker to zakonsko ni dopustno, zato je bil zasnovan samostojen odlok. Podrobneje 

je predstavila določila predlaganega odloka in dodala, da je predlog podprl pristojni odbor 

občinskega sveta.  

Župan je odprl razpravo.  

Peter Vraničar je pojasnil, da je odbor podprl predlagani odlok z željo, da se prime v lokalnem okolju. 

Strinjal se je, da bo v proračunu zaradi tega nekaj manj prihodkov, cilja pa na priselitve mladih in 

posledično dodatek pri glavarini.  

Vsebinskih pripomb svetnikov ni bilo, zato je župan predlagal sprejem odloka po skrajšanjem 

postopku, saj bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi enako. Razprave ni bilo, zato je župan dal na 

glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Na podlagi 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah se združita 1. in 2. 

obravnava Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v občini 

Šmarje pri Jelšah.  

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

Župan je dal na glasovanje še 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o subvencioniranju komunalnega prispevka 

za mlade in mlade družine v občini Šmarje pri Jelšah v 1. in 2. obravnavi. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

K4. 

PREDLOG SKLEPA O PRERAZPOREDITVI PRORAČUNSKIH SREDSTEV IN SPREMEMBI NAČRTA 

RAZVOJNIH PROGRAMOV 2021–2024 - ZA PROJEKT »SOFINANCIRANJE  

GRADNJE GASILSKEGA DOMA KRISTAN VRH« 

 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Vsebino je povzela Anja Černezel in pojasnila, da 

je bilo v letošnjem proračunu za izvedbo načrtovanih 100.000 evrov, prihodnje leto pa 150.000 

evrov. V postopku izbire izvajalca je bilo ugotovljeno, da letos načrtovana sredstva ne bodo 

zadostovala za končanje izbire postopka. Zato občinska uprava predlaga prerazporeditev, kot je 

predlagano v sklepu.  

Župan je odprl razpravo. Ker ni nihče razpravljal, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 



Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme na podlagi 5. in 7. člena Odloka o proračunu Občine 

Šmarje pri Jelšah za 2021 prerazporeditev proračunskih sredstev in spremembo Načrta razvojnih 

programov 2021-2024 pri naslednjih projektih:  

- PP 07010 Investicije in investicijsko vzdrževanje gasilskih domov; NRP: OB124-21-0003 

- PP 160150 Investicije v stanovanjsko gradnjo 

- PP 23006 Tekoča proračunska rezervacija 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

 

K5. 

PREDLOG SKLEPA O PODELITVI PRIZNANJ OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2021 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Predlog je predstavil Ivan Žaberl, predsednik 

Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Župan je odprl razpravo.  

Mirko Bevc je ocenil, da je komisija izbrala vse kandidate izrecno z območja KS-a Šmarje pri Jelšah. 

Napovedal je, da bo v primeru glasovanja v paketu glasoval proti samo zato, ker se ne strinja s 

predlogom za denarno nagrado.  

Anja Černezel je pojasnila, da je komisija pri oblikovanju predloga upoštevala dejstvo, da tenis klub 

doslej še ni prejel denarne nagrade, medtem ko so jo ostali predlagani v preteklosti že prejeli.  

Janko Šket spomnil, da se je tenis klub odrekel nagradi v korist PGD-ja Šmarje pri Jelšah, zato je 

prav, da nagrado dobijo letos, kar pa ne pomeni, da si je kateri od ostalih predlaganih ne bi zaslužil. 

Ocenil je, da so za priznanja ustrezni predlogi in bo zato podprl predlog.  

Zvonka Novak Habot je poudarila, da so bile vse vloge na komisiji korektno obravnavane in na 

osnovi predlogov, ki so jasno dokumentirani.  

Druge razprave ni bilo. Župan je pred glasovanjem poudaril, da se glasuje o predlogu prejemnikov 

v celoti in dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog sklepa o podelitvi priznanj Občine Šmarje 
pri Jelšah za leto 2021. 

I. 

NAZIV ČASTNI OBČAN Občine Šmarje pri Jelšah podeli: 

Francu Pišku, Jazbina 9, 3240 Šmarje pri Jelšah 

 

II. 



PLAKETA Občine Šmarje pri Jelšah podeli: 

Jakobu Rihtariču, Tavčarjeva 5, 3240 Šmarje pri Jelšah 

 

III. 

PRIZNANJE Občine Šmarje pri Jelšah podeli: 

1. Petri Čebokelj, Cvetlična ulica 8, 3240 Šmarje pri Jelšah 

2. Alešu Seidlu, Ulica na Livado 6, 3240 Šmarje pri Jelšah 

 

IV. 

DENARNA NAGRADA Občine Šmarje pri Jelšah podeli: 

Tenis klubu Šmarje pri Jelšah, Lorgerjeva ulica 16, 3240 Šmarje pri Jelšah 

 

V. 

POSEBNO PRIZNANJE Občine Šmarje pri Jelšah podeli:  

Francu Eisenkolerju, Globoko 12A, 3240 Šmarje pri Jelšah 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

Po glasovanju je Zvonka Novak Habot z vidika varčnosti predlagala, da občinski svet ne bi prejemal 

tako obsežnega gradiva predlogov za prejemnike priznanj, ampak le člani mandatne komisije. 

Gradivo naj bi bilo v celoti objavljeno na občinski spletni strani oziroma svetnikom dostopno na 

občini, za občinske svetnike pa naj se pripravi le krajši povzetek.  

Anja Černezel je predlagala, da občinski svet o tem razpravlja pod točko Razno in sprejme sklep.  

 

K6. 

PREDLOG KANDIDATA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA ČLANA NADZORNEGA SVETA  

OKP ROGAŠKA SLATINA, D.O.O. 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je predal besedo poročevalcu Ivanu Žaberlu, 

predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Župan je odprl razpravo. Ker nihče ni razpravljal, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 



Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah predlaga skupščini OKP Rogaška Slatina, d.o.o., da v 

nadzorni svet OKP Rogaška Slatina, d.o.o., kot predstavnika Občine Šmarje pri Jelšah imenuje 

Janka Šketa, stan. Belo 12, 3240 Šmarje pri Jelšah, za mandatno obdobje 2021–2025. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

 

K7. 

PREDLOG DOPOLNITVE NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE  

ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2021 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Podrobnejša pojasnila je predstavila poročevalka mag. 

Zinka Berk.  

Župan je odprl razpravo. Ker ni nihče razpravljal, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

I. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2021 se dopolni 
z: 

A) ZEMLJIŠČA 
LASTNIK: Občina Šmarje pri Jelšah  

Zap
. 

št. 

Šifra in k.o. Parc. št. Velikost 
parcele 

Raba 
zemljišča 

Orient. 
vrednost v 
€ 

Solastniški 
delež 

Opombe 

1. 1189-
Bobovo 

42/36 5.614 m2 stavbno cenitev 1/1 Stavbne in zelene 
površine v k.o. Bobovo 

2. 1225-
Grobelce 

1095/18 241 m2 stavbno ocena 1/1 Opuščena trasa v k.o. 
Grobelce 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

K8. 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŽBENE LASTNINE V SPLOŠNI RABI 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Dodatna pojasnila je predstavila mag. Zinka Berk. 

Župan je odprl razpravo. Ker nihče ni razpravljal, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 



1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na nepremičnini z ID znakom parcela 1225 1095/18. 
2. Na navedeni parceli pridobi lastninsko pravico Občina Šmarje pri Jelšah. 
3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

K9.  

RAZNO 

Župan je svetnike obvestil o aktualnih projektih. Uradne cenitve dvorca Jelšingrad še ni. Pripravlja 

se predpogodba, denar za nakup bo zagotovljen z rebalansom letošnjega proračuna. Po zagotovilih 

odvetnika zadeva Lemberg letos še ne bo realizirana, tako da je v rebalansu predvidena 

prerazporeditev sredstev za Jelšingrad.  

Podjetje VOC Celje bo konec meseca začelo z obnovo križišča pri trgovini Kašča. 11. junija bo uvedba 

v delo za prestavitev potoka, 21. junija se bodo začela dela, zaradi česar bodo nujne tudi občasne 

zapore na glavni cesti.  

Podpisana je pogodba s podjetjem Gic Gradnje za sanacijo plazu Vršna vas–Tinsko, načrtovan je 

podpis pogodbe z Lesnino za gradnjo gasilskega doma Kristan Vrh. 22. junija bo odpiranje ponudb 

za oskrbovana stanovanja, sledijo pogajanja. 

Na razpisu Ministrstva za šolstvo smo pridobili 568.000 za kuhinjo OŠ Šmarje pri Jelšah. Na razpisu 

Ministrstva za kulturo smo pridobili skoraj 100.000 evrov za sofinanciranje obnove 11. kapele 

Kalvarije in fresk  v župnijski cerkvi. Prijavljamo se na LAS projekt urejanja poti, dokončno se bo 

uredila cerkev v Završah. 

Pripravlja se projekt obnove ceste Sladka Gora–Dolga Gora, prijavljajo se plazovi, z Občino Polzela 

smo prijavili projekt energetske obnove POŠ Kristan Vrh, vredno 400.000 evrov. Pripravlja se 

projekt izgradnje nove telovadnice pri POŠ Kristan Vrh.  

18. junija bo slavnostna seja s podelitvijo letošnjih občinskih priznanj, po njej pa koncert MI2 akustik 

in kuhinja pod jelšami. Župan se je zahvalil vsem, ki so sodelovali in pomagali pri kolesarski dirki Po 

Sloveniji in sprejemu slovenske bakle v Šmarju pri Jelšah.  

Ivan Žaberl se je zahvalil občini in državi za sanacijo plazu Voljča jama in apeliral, da se čim prej rešita 

še odsek ceste Grobelce–Tinsko in projekt Sv. Štefan–Šmarje. 

 

K10.  

POBUDE & VPRAŠANJA 

Peter Vraničar je spomnil, da je občinski svet pred desetimi leti sprejel sklep o ureditvi križišča na 

Mestinju. Zanimalo ga je, ali je občina naredila vse, da direkcija za infrastrukturo izpelje projekt.  



Župan je odgovoril, da so bila prizadevanja za ta projekt enako intenzivna kot pri Pečici ozr. Kašči. 

Za Mestinje je narejena recenzija projekta, težava pa je, ker direkcija za železnice želi, da prednostna 

cesta postane cesta proti Podčetrtku, direkcija za infrastrukturo pa ima za prednostno cesto 

Rogaška Slatina–Šmarje. Če bo do konca tega leta recenzija zaključena, gre projekt v NRP 

državnega proračuna, za kar si močno prizadevamo.  

Glede na predlog Zvonke Novak Habot po glasovanju pri 5. točki dnevnega reda današnje seje je 

župan odprl razpravo. Razpravljal ni nihče od svetnikov, zato je župan dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep, da se gradivo za sejo – predlogi 
predlagateljev za občinska priznanja in imenovanja članov objavijo na občinski spletni strani in jih 
občinski svetniki ne prejmejo v tiskani obliki. 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov).  

ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet.  

 

Peter Vraničar je vprašal glede časovnih omejitev pri denarnih nagradah, ali obstaja pravilnik ozr. 

točkovanje.  

Anja Černezel je pojasnila, da isti prejemnik denarne nagrade ne more prejeti prej kot v 7 letih.  

Peter Vraničar je predlagal merila točkovanja za denarno nagrado. 

Župan je poudaril, da mandatna komisija deluje vestno in upošteva pravilnik, tako da je treba imeti 

zaupanje v njeno delo. Dosedanje delo članov komisije je bilo korektno, pošteno, zato se mu zdi 

neprimerno, da bi občinska uprava ali občinski svet dvomil v njihovo delo in odločitve. Izpostavil je, 

da se vsi trudijo po svojih najboljših močeh, prisluhnejo in upoštevajo različna mnenja, a vsem ni 

mogoče ugoditi in vseh težav ni mogoče rešiti.  

Janko Šket je spomnil, da mandatna komisija, ki šteje 5 članov, predlaga sklepe občinskemu svetu, 

ki ima 19 članov, in tako lahko ta organ marsikateri predlog spremeni. Poudaril je, da delo komisije 

ni enostavno in da bi lahko ob striktnem upoštevanju pravilnika o občinskih priznanjih kak predlog 

tudi izločili.  

Mirko Bevc je predlagal, da se v čim krajšem času obnovi cesta od šole do cerkve na Sv. Štefanu, saj 

je močno uničena, ob tem naj bi se še razširila, zgradil pločnik in javna razsvetljava.  

Župan je povedal, da se zaključuje izdelava projekta za oporni zid pri gasilskem domu, kar bo stalo 

250.000 evrov. Pod  šolo je plaz, katerega sanacijo je občina prijavila na pristojno ministrstvo in čaka 

sklep vlade. Občina skuša zagotoviti denar v proračunu za vrsto projektov in aktivnosti, a vsem 

željam ni mogoče ustreči takoj, je poudaril župan.  

Florjan Pevec je vprašal, ali je OKP že pridobil vse ustrezne papirje za prevzem odpadne folije. 

Župan je pojasnil, da naj bi to uredili do konca leta.  

Peter Vraničar predlaga, da Janko Šket vprašanje embalažnine postavi na seji skupščine OKP-ja.  



Janko Šket je predlagal, da občina apelira na upravljavca glavne ceste, da čim prej pristopi k sanaciji 

plazov pred naseljem Belo, ki sta se sprožila ob nedavnem deževju.  

Borut Bevc je dal pobudo, da občina zamenja ozr. obnovi rumene usmerjevalne table ob lokalnih 

cestah, sploh tiste, ki so obrnjene na jug.  

Nihče ni več razpravljal, zato je župan sejo zaključil ob 17.05. 

Zapisala:  

Sergeja Javornik 

 

Župan                                                                                     

Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike  

 

 

 


